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We zeggen vaak dat de tijd vliegt. Ook 2022 is weer voorbij gevlogen. Als ik dit schrijf is het alweer
eind november. 2022 een jaar waarin veel is gebeurd. De wereldwijde pandemie van COVID lijkt
nagenoeg voorbij. Maar in februari werden we opgeschrikt door de oorlog in Oekraïne. Veel
menselijk leed heeft daar inmiddels plaatsgevonden. Veel jonge en oudere mensen zijn daardoor
gesneuveld. Dat leed is ons in Nederland gelukkig gespaard gebleven. Wel merken we allemaal de
gevolgen van deze oorlog. Denk aan de inflatie en de sterk gestegen energieprijzen. Daarnaast de
toenemende onrust en verdeeldheid in deze wereld. Toch allemaal zorgelijke ontwikkelingen.
In deze nieuwsbrief een overzicht voor u van de actualiteiten waar we in Uddel mee bezig zijn en
ook in 2023 mee verder hopen te gaan.

Ik wens u allemaal de zegen en vrede van Kerst toe. Deze blijft altijd stabiel!

Uw voorzitter,
Frank van de Kolk

V O O R W O O R D

W E R K G R O E P E N  U D D E L S  B E L A N G

Om beter uitvoering te kunnen geven aan de actiepunten uit de Vitaliteitsagenda heeft Uddels Belang twee
werkgroepen ingesteld. Een werkgroep voor verkeersveiligheid, Veilig Verkeer Uddel en een werkgroep voor
groenonderhoud en speelplekken.
Veel inwoners hebben aangegeven de verkeerssituatie in Uddel op diverse plekken als onveilig te ervaren.
De kruising Heegderweg / Elspeterweg / Veenkamp wordt momenteel als het grootste probleempunt
ervaren. Zeker ook voor de regelmatig overstekende kinderen. Daarnaast zullen andere locaties en wegen de
aandacht gaan krijgen. De leden van de werkgroep zijn Chris van den Boom (namens Uddels Belang), Chantal
van Milligen, Gerard Mulder, Freek en Nathalie de Ruiter, Herman van Rhee en Chris Jansen (namens Uddel
Onderneemt). Wilt u ook onveilige situaties melden? Neem dan gerust contact op met een van de werkgroep
leden of mail naar: secretaris@uddelsbelang.nl.

De werkgroep Groen zal worden geleid door Arend Versteeg. Zij zullen zich de komende jaren bezig gaan
houden met de uitvoering van de gewenste vergroening van het dorp en buitengebied. Daarnaast besteden
ze aandacht aan het lopende onderhoud van de huidige groenvoorzieningen en speelplekken. Ook de
coördinatie van bewonersinitiatieven en wensen ten aanzien van de verfraaiing van ons dorp behoren tot
hun verantwoordelijkheden. Op dit moment is Annelies Duits lid van de werkgroep. De werkgroep zoekt
dringend nog meer mensen die hun steentje willen bijdragen. De tijdsbesteding wordt ingeschat op een paar
uur per maand. Het is vooral inbreng van ideeën en coördineren van contacten. Interesse? Neem contact op
met secretaris@uddelsbelang.nl.
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Uddel heeft een van de best lopende en mooiste dorpshuizen van de regio en gemeente Apeldoorn.
Dit is niet automatisch ontstaan, maar door tomeloze inzet van het bestuur van de SCU, beheerders
en vele vrijwilligers. Veel verenigingen zijn aangesloten bij SCU en leveren op deze manier hun
bijdrage. Ook inwoners van Uddel (en daarbuiten) weten regelmatig hun weg te vinden naar deze
mooie locatie. Toch zijn er zorgen, grote zorgen! Het vijfkoppig bestuur van de SCU is dringend op
zoek naar uitbreiding met meerdere mensen. Er is zoveel werk te doen, dat de huidige
bestuursleden dit bijna niet aankunnen, naast hun al drukke werkzaamheden. Welke inwoners van
Uddel voelen deze verantwoording, om een aantal jaren hun kennis en kunde te willen geven aan
een bestuursfunctie voor de SCU? De nood is hoog en het zou jammer zijn als de voorzieningen in
Uddel op dat vlak verminderd moeten gaan worden. Voor meer informatie over een
bestuursfuncties kunt u contact opnemen met Arie Bronkhorst, voorzitter SCU:
voorzitter@blankeschot.nl.

D O R P S H U I S  H E T  B L A N K E  S C H O T  

W O N I N G B O U W  U D D E L

Er is geen thema waarover zoveel en zo vaak gesproken wordt als woningbouw. In Uddel, in Nederland maar
onderhand in heel Europa. En dan vooral over het tekort aan (betaalbare) woningen. In de afgelopen
tientallen jaren zijn er op diverse plekken in Uddel prachtige wijken gebouwd. Aangezien hier geen leegstand
is en de vraag blijft wordt er dus volop gezocht naar mogelijkheden. En deze zijn aanwezig. Ten eerste
doordat gemeente Apeldoorn in de Omgevingsvisie aangeeft dat Uddel in de komende jaren circa 250
woningen mag bouwen en daarnaast omdat in de gebiedsvisie momenteel nadrukkelijk wordt gekeken naar
geschikte locaties. Wees ervan verzekerd dat Uddels Belang hier bovenop zit. Het heeft onze aandacht en
kan ook niet snel genoeg gaan. Daarnaast is denk ik iedereen inmiddels wel bekend met de landelijke
problemen die hierbij spelen. Ook deze gaan aan Uddel niet voorbij. Het vooruitzicht is dat er in 2023 een
nieuw bouwproject gestart zal gaan worden. Verder worden momenteel diverse locaties bestudeerd die allen
hun voor en nadelen hebben. Maar samen met u als inwoners, met geven en nemen, zal er uiteindelijk veel
gerealiseerd kunnen worden.
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Voorafgaand aan de gemeenteraadsverkiezingen afgelopen maart heeft er een mooi
verkiezingsdebat plaatsgevonden in Uddel. Alle toen aanwezige politici waren lovend over de
organisatie en de inhoud van dit debat.
Na de verkiezingen heeft het bestuur van Uddels Belang, tijdens een kennismakingsmarkt in het
stadhuis, gesproken met diverse (op)nieuw gekozen raadsleden. Kennen en gekend worden doet
ertoe wanneer men zaken wil doen.
Een aantal keren per jaar organiseert de griffie een Ontmoeting met de Gemeenteraad. Dit keer
vond het plaats in Uddel op 6 oktober in Het Blanke Schot. De aanleiding hiervoor was en is de
vastgestelde Vitaliteitsagenda, het werken aan een gebiedsvisie (zie ook verderop in deze
nieuwsbrief) en de actualiteiten die spelen aan deze kant van de Veluwe met betrekking tot stikstof,
agrarische sector en leefbaarheid van het platteland.

Voorafgaand aan de Ontmoeting is er een fietstocht geweest voor belangstellende raadsleden om
Uddel en omgeving te bekijken. Onder leiding van Uddels Belang zijn er mooie realisaties getoond,
maar vooral is ook gekeken naar hetgeen nodig is voor de toekomst. Hierbij moet met name
gedacht worden woningbouw, verkeersveiligheid, functieveranderingen voor vrijkomende
agrarische gebouwen, werkgelegenheid en vooral ook leefbaarheid.
Gedurende de avond zijn er diverse presentaties geweest met aansluitend de mogelijkheid voor
vragen en discussie. De avond is afgesloten met een informele borrel waar er goede interactie heeft
plaatsgevonden tussen raadsleden en inwoners van ons dorp. Uddels Belang kijkt met een tevreden
gevoel terug op deze avond.

O N T M O E T I N G  M E T  D E  G E M E E N T E R A A D
 



F I N A N C I E E L

De begroting van Uddels Belang is een samenspel van
publieke en private financiering. Gemeente Apeldoorn
subsidieert gemotiveerde projecten en
gebiedsparticipaties. Daarnaast sponsoren diverse
bedrijven de aantrekkelijkheid van Uddel.
Aantrekkelijkheid in de breedste zin van het woord.
Uddels Belang is een vereniging met leden. De leden
betalen contributie aan de vereniging en geven mandaat
aan het bestuur om dit te besteden. Het bestuur
verantwoord dit jaarlijks aan de leden tijdens de
ledenvergadering. Na jarenlang de contributie laag te
hebben kunnen houden, zal er komend jaar een
contributieverhoging plaatsvinden. Het bestuur streeft
naar een begroting die niet grotendeels afhankelijk is van
subsidie. Daarnaast is het bestuur van mening dat de
inwoners van Uddel ook een verantwoording hebben om
gezamenlijk bij te dragen aan de leefbaarheid en welzijn
van Uddel. Daarom zal het bestuur op de eerstvolgende
ledenvergadering voorstellen om de contributie vanaf
2023 te verhogen naar 12,50 euro per lid. onderstaand
ziet u de verkorte versie van de begroting voor het jaar
2023.

W I N T E R M A R K T  2 0 2 2
Op 2 december was er een gezellige
wintermarkt georganiseerd door het
marktcomité van Uddel Onderneemt.
Vele standhouders, ondernemers en
inwoners vonden hun weg naar deze
markt. Uddels Belang was aanwezig met
een stand in de hal van Het Blanke
Schot. Het bestuur heeft leuke en
goede gesprekken gevoerd over Uddel,
instandhouding van de leefbaarheid en
de toekomst van Uddel. Daarnaast
hebben 26 mensen zich aangemeld als
lid van de vereniging. Hartelijk welkom
en dank voor jullie steun. Onder de
nieuwe leden is een dartbord verloot.
De gelukkige winnaar hiervan is Bjarne
van Asselt. De prijs is inmiddels
uitgereikt!

G E B I E D S V I S I E

Een onderwerp waar al veel over geschreven is. Ook in de voorgaande nieuwsbrieven. Het is een boeiend proces
waar we momenteel doorheen gaan. Living Lab GEUS, gemeente Apeldoorn, provincie Gelderland en vele
stakeholders in Uddel zijn erbij betrokken. Doel is om uiteindelijk te komen tot een visie waar Uddel in 2040 moet
staan. Grote opgaven hierin zijn eventuele verplaatsing van bedrijven om deze bedrijven groeiperspectief te
bieden, maar daarnaast ruimte te creëren voor woningbouw. Uddels Belang hoopt dat we in 2023 meer concreet
over locaties en gebieden kunnen gaan spreken waar plannen voor zijn. Ook hier geldt, als we dit gezamenlijk gaan
doen, ook financieel, kan er een mooie toekomst voor Uddel ontstaan. Dit vergt moed en verder kijken dan het
eigen belang. Uddel is niet groot geworden door individualisme maar door samenwerken. Zowel door verenigingen
als op bedrijfsmatig vlak.



H E E F T  U  V R A G E N / O P M E R K I N G E N  O V E R  D E Z E  N I E U W S B R I E F
O F  O V E R  D E  I N H O U D ,  N E E M  D A N  C O N T A C T  M E T  O N S  O P
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Bestuur: Frank van de Kolk, Henri Kok, Chris van de Boom, Arend Versteeg, 
Reinard Schouten, Peter Kok.
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